

Notes to CGPSS 2010 - 2013 – 2016 - 2019 combined dataset

(Voir ci-bas la version française)

NATIONAL ANONYMIZED DATASET:

Available upon request, please use the [CGPSS Data Request Form](#)

The dataset can be delivered as a SAS or SPSS file, that can be read directly by recent versions of Tableau desktop. Also, a transposed version of the dataset in Tableau can be requested, to facilitate the creation of some visualisations.

CODEBOOK:

CGPSS_CODEBOOK_2019 public.xlsx - All variables for extended National Anonymized Dataset. Includes description of changed variable names and new variables added since 2013/2010 iterations of the project.

CGPSS 2019 INSTRUMENT:

A pdf version of the questionnaire, as seen by respondents. The version displayed at Université Laval is presented, hence the UL logo...

CHANGES INTRODUCED IN CGPSS 2019:

CGPSS 2019 - CHANGES final EN documents changes (modifications and additions) introduced to the instrument.

ENSEMBLE DE DONNÉES ANONYMISÉ NATIONAL :

Disponible sur demande, prière d'utiliser le [formulaire de demande de données de l'ECMD](#)

L'ensemble de données est distribué comme un fichier SAS, exploitable directement par les versions récentes du logiciel Tableau desktop. De plus une version transposée de la base de données est également disponible, pour faciliter la réalisation de certaines visualisations.

CODEBOOK:

CGPSS_CODEBOOK_2019 public.xlsx - Description de toutes les variables du fichiers de données CGPSS-ECMD. Comprend la description des variables modifiées et les nouvelles variables ajoutées depuis les éditions 2013/2010.

INSTRUMENT ECMD 2019:

ECMD_2019 : Une version pdf du questionnaire 2019, avec le détail des modifications apportées.

CHANGEMENTS APPORTÉS EN 2019:

ECMD 2019 - CHANGES final FR documente les changements (modifications et additions) apportées à l'instrument.